



台北遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAIPEI

Muslim-Friendly Hotel and Dining Services

For Muslim room reservations, please contact us at +886-2376-3266 or email reservations.tpe@shangri-la.com. At Shangri-La Far Eastern, Taipei, we are dedicated to providing our Muslim guests with a safe, respectful, and comfortable stay, complemented by carefully prepared dining experiences.

Guest Room Services

- Qibla Direction & Prayer Mat: Every guest room is equipped with a Qibla indicator and prayer mat for daily prayers.
- Halal-Friendly Minibar: All alcoholic beverages and pork products are removed from the minibar.
- Muslim Guest Room Setup: Rooms are arranged with a copy of the Qur'an, a prayer schedule, and a washlet.
- Faith-Respectful Décor: Guest rooms are free from figurative or animal decorations to respect religious values.
- Trained Service Team: Our front desk, dining, and housekeeping teams are trained to understand Muslim guest needs and cultural etiquette, offering respectful and attentive service.

Dining Services

- Muslim-Friendly Menu: In-Room Dining offers a dedicated Muslim-friendly menu with a wide selection for breakfast, snacks, and dinner, featuring both local and international flavors. For inquiries, please email reservations.tpe@shangri-la.com.
- Group Halal Banquets: For groups of 10 or more, Halal set menus are available with 7 days' advance reservation. Meals are prepared in a separate kitchen section with exclusive tableware. For group dining inquiries, please contact Howard Hu at +886-7700-3020 or email Howard.hu@shangri-la.com.
- Halal-Certified Ingredients & Preparation: All Halal meals are prepared with certified ingredients and cooked in designated areas with dedicated utensils to strictly avoid cross-contamination with alcohol or pork.

Prayer Facilities

- A dedicated Muslim Prayer Room is available on B1, providing a serene and private environment for prayers.

Additional Services

- Guests are encouraged to download HalalTW and Halalin apps for information on Halal restaurants and mosques across Taiwan.
- The front desk can provide guidance on nearby mosques and prayer facilities to ensure peace of mind during your stay.

Surrounding Halal Landmark: Taipei Grand Mosque

The most famous and important mosque in Taiwan, the Taipei Grand Mosque, is conveniently located on Xinsheng South Road in the Da'an District. The mosque is approximately 25 minutes' walk from the hotel, covering a distance of about 1.9 kilometers, making it easily accessible for prayers and cultural visits.

For any other requests or inquiries, please call +886-2378-8888 or email Taipei@shangri-la.com



台北遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAIPEI

穆斯林友善飯店與餐飲服務

穆斯林訂房需求請事先致電 +886-2376-3266或Email: reservations.tpe@shangri-la.com 在台北遠東香格里拉飯店，我們致力於為穆斯林賓客提供安心、尊重信仰且舒適的住宿與餐飲體驗。

客房服務

- 祈禱方向標示 (Qibla) 與祈禱墊：房內備有指示與祈禱墊，方便每日禮拜。
- 清真飲食尊重：迷你吧移除含酒精飲品與豬肉製品。
- 穆斯林專屬房務安排：提供《古蘭經》、禮拜時間表、淨身設施 (Washlet)。
- 無偶像或動物擺設：確保房間環境符合信仰需求。
- 前台、餐飲、客房等人員皆受訓理解穆斯林旅客的宗教習慣與禮儀需求，主動提供協助，尊重每一位旅客的信仰與生活方式。

餐飲服務

- 專屬穆斯林菜單：客房餐飲 (In-Room Dining) 提供穆斯林友善菜單，早餐、點心與晚餐皆有豐富清真菜單選擇，讓您能盡情品味在地與國際風味。餐點內容詢問請Email: reservations.tpe@shangri-la.com
- 團體清真宴會：10人以上可預訂清真套餐，需於7天前預訂，餐點於獨立廚房分區烹調並使用專屬餐具。團體穆斯林清真餐飲需求或菜單詢問，請致電 Howard Hu +886-7700-3020或Email: Howard.hu@shangri-la.com
- 清真認證食材及烹煮環境：所有清真餐點皆使用經認證之肉品與調味料，避免與含酒精或豬肉食材接觸。精選 Halal 認證食材，專屬清真烹調區、專用器具，交叉污染控管嚴密。

祈禱空間

- 專屬穆斯林祈禱室設於 B1 樓層，提供清靜私密的禮拜環境。

延伸服務

- 推薦下載 HalalTW、Halalin App，方便查找台灣各地清真餐廳與清真寺資訊。
- 櫃檯提供鄰近清真寺與禮拜場所資訊，讓旅程更安心。

周邊清真地標：台北清真寺

台灣最著名和最重要的台北清真寺—位於大安區新生南路，交通便利。該清真寺距離飯店步行約25分鐘，距離約1.9公里，方便您進行禮拜和文化參訪。

如有其他相關需求或疑問請致電+886-2378 8888或Email: Taipei@shangri-la.com